

Scan the QR code to report an accident يرجى مسح رمز ال QR للتبليغ عن حادث

POLICY SHEDULE		جدول البوليصة
POLICY NO تسعیر ة	P-100-1006-2025-30888	
PERIOD OF INSUR/ رقم البوليصة	ANCE	
FROM TO	14/08/2025 13/09/2026	
Policy Type	Tokio Must	نوع البوليصة
Quote Issue	14/08/2025	تاريخ اصدار
Premium	1,900.00	القسط
VAT 5%	95	ضرببة القيمة المضافة %5
Total payable (AED)	1,995.00	إجمالي المدفو عات (د. إ)
Excess	350	مبلغ التحمل

KNOW YOUR CUSTOM	تفاصيل خاصة بالعميل.	
INSURED NAME	SHAMIM SALEEM AHMED	إسم المؤمن عليه
Date Of Birth	04/10/1963	تاريخ الميلاد
Claim Free Years	3	سنوات الخلو من المطالبات او الحوادث
PO Box / Emirate		صندوق البريد / الإمارات
Email	maaz@avoninsure.com	البريد ا لكتروني
Phone	0508463424	رقم الهاتف
Residential Address	AJMAN	عنوان الإقامة
Place Of Birth		مکان الولادة
Nationality	Canadian	الجنسية
Emirates ID/ Trade Lic No	784-1963-8047092-0	بطاقة الهربة الإمار اتية

VEHICLE DETAILS		تفاصيل المركبة
	الطراز & الصنف MAKE & MODEL	
LAND RO	VER RANGE ROVER	R EVOQUE
Color	WHITE	للون
Engine Capacity	2.0 L	محرك سعة
No. of Cylinders	4 Cylinder	ىطوانات ا عدد
Seating Capacity	5	دد الركاب بما فيهم السائق
Manufacture Year	2017	ينة الصنع
Date of First Reg.	01/01/2017	ريخ أول تسجيل
Place of Reg.	AJMAN	كان تسجيل
Chassis No.	SALVA2BG0HH214047	قم الشاسيه
Engine No.	015190081408204PT	قم المحرك
Plate No.	4163	قم اللوحة
TCF No.	4070018417	رمز المروري
Vehicle Trim	SE	إصدار
Vehicle Type		نوع السيارة
Vehicle Use	OTHERS	استخدام
Hire Purchase		شراء بالتقسيط (الرهن)
Body Type	SUV	يكل السيارة
Pagurad Value (AFD)	AED 64 500 00	يمة التأمين (د.إ)
Insured Value (AED)	AED 64,500.00	يمه النامين (د.ب)

Scan the QR code to report an accident

يرجى مسح رمز الQR للتبليغ



ROADSIDE ASSISTANCE **HELPLINE 600**

TABLE OF BENEFIT	S (PLEASE	REFER TO THE MOTOR	R POLICY WORDINGS	FOR MORE	عن حادث (INFORMATION	20,000		50 81 ياالمزا ولجد
Third Party Limit for Property Damage	3,000,000	Third Party Limit for Property Damage	Waiver of Excess for Windscreen Damage	WAVIED ONCE	Waiver of Excess for Windscreen Damage	Personal Accidents Benefits - Passengers (As per Endorsement No.1)	AED 200,000	Personal Accidents Benefits - Passengers (As per Endorsement No.1)
Excess Deductible in case of Flood/Rain water/Earthquake/Hail storm damage: Maximum amount as per Unified Motor	√	Excess Deductible in case of Flood/Rain water/Earthquake/Hail storm damage: Maximum amount as per Unified Motor	Off Road Cover for 4WD Vehicles (Excluding Safari Activities)	✓	Off Road Cover for 4WD Vehicles (Excluding Safari Activities)	Hire Car Benefit (applicable if stated in your schedule) - 15 Days during policy	✓	Hire Car Benefit (applicable if stated in your schedule) - 15 Days during policy
Policy Wordings of UAE of Schedule No.(3) will apply	of e	Policy Wordings of UAE of Schedule No.(3) will apply	Third Party Liability to Non Owned Cars	√	Third Party Liability to Non Owned Cars	period No Claim Discount	√	period No Claim Discount
Fire and Theft Cover	Q.Y	Fire and Theft Cover	Unauthorised Driver for Own Damage	✓	Unauthorised Driver for Own Damage			
Personal Injury Cover	10,000	Personal Injury Cover	Loss or Damage to the	✓	Loss or Damage to the Insured Vehicle (As per	Unlimited Third Party Liability for Bodily Injury	✓	Unlimited Third Party Liability for Bodily Injury
Emergency Medical Expenses	3,000	Emergency Medical Expenses	the Insured Value		the Insured Value	Legal Liablity to	√	Legal Liablity to
Loss of Personal	2,500	Loss of Personal	Motor Garage and/or Valet parking	✓	Motor Garage and/or Valet parking	Family Members and Passengers		Family Members and Passengers
Belongings Self Authorisation	1,000	Belongings Self Authorisation	Geographical Area	UAE	Geographical Area	Natural Disaster cover as per Unified Motor Policy Wordings of UAF	✓	Natural Disaster cover as per Unified Motor Policy Wordings of UAF
New Car replacement	Х	Repairs New Car replacement	Geographical Area for Oman (Own Damage)	√	Geographical Area for Oman (Own Damage)	Riot, Strike and Civil	√	Riot, Strike and Civil
(Brand new vehicles only)		(Brand new vehicles only)	Personal Accidents Benefits - Driver (As per	AED 200,000	Personal Accidents Benefits - Driver (As per	National Ambulance	√	National Ambulance
24hrs Roadside Side Assistance: AAA cover : 600 50 8181	√	24hrs Roadside Side Assistance: AAA cover : 600 50 8181	Endorsement No.1)		Endorsement No.1)	Agency Repairs (from	Х	Agency Repairs (from
						the date of first registration as Brand		registration as Brand

شروط وأحكام خاصة SPECIAL TERMS & CONDITIONS

- Young and Novice Drivers Drivers below the age of 25 or with less than 12 months driving experience need to be declared on the proposal form.
- 2. Repairs at Tokio Marine Approved Panel Garages We will pay for your vehicle to be repaired at one of our approved workshops within the UAE following an accident covered under your policy. (Not applicable for Tokio Third Party Policy).
- 3. Vehicle Specification Your vehicle is in good condition, as per GCC specifications and first purchased from an UAE local authorized dealer. The vehicle has not been modified from the manufacturer original specifications. The vehicle do not have any Chassis repairs and damage remarks mentioned on the Vehicle Inspection Report (Issued by the UAE Traffic Authorities).
- 4. Additional Excess (Not applicable for Tokio Third Party Policy): a. Young Driver: If the Driver at the time of the accident is below 25 years, an additional deductible of 10% of the claim amount shall be paid by the Driver or the Insured over and above the excess stated on the Policy Schedule. b. Factory Modified Vehicles: The Insured or the Driver shall pay the first 15% of the claim amount in addition to the standard policy excess stated on the Policy Schedule. c. Non Factory Modified Vehicles: The Insured or the Driver shall pay the first 20% of the amount of compensation in addition to the standard policy excess stated on the Policy Schedule. d. Sports Car (including any vehicle with 8 or more cylinders): The Insured or the Driver shall pay the first 15% of the claim amount in addition to the standard policy excess stated on the Policy Schedule. This is not applicable to 4WDs.
- 5. Value Added Tax (VAT) Clause The insured accepts and agrees to pay any taxes due on this policy including tax on the policy excess where applicable, in compliance with the laws and regulations applicable in the United Arab Emirates, including, but not limited to, value added tax ("VAT"), within ten working days of the date of any tax invoice sent from or on behalf of Tokio Marine or its approved agent, to the Insured or, as per agreed credit terms. In the event of the applicable tax arising from the policy not being paid on time, the Insurer may cancel the Policy, provided such cancellation is in accordance with any laws or regulations in place from time to time. Cancellation of the Policy is at the discretion of the
- 6. No Claim Discount Proof of No Claim Letter from the previous Insurance Company to be provided at the time of purchasing the policy with no claim discounts.
- AED 1995. VAIIDAY 7. Tool of Trade — Use or operation of a vehicle and/or any attachment, equipment, tool or apparatus which forms part of the vehicle, but only whilst engaged in and undertaking its designed activity.

- السائقون حديثو السن والمبتدئون يتعين على السائقين الذين نقل أعمارهم عن 25 عامًا، أو يمتلكون خبرة في القيادة نقل عن 12 سُهرًا، توضيح ذلك في استمارة طلب تأمين المركبة.
- ٣. الإصلاحات في مَرائِب طوكيو مارين المعتمدة سندفع مقابل إصلاح مركبتك في واحدة من ورسّنا المعتمدة داخل دولة الإمارات العربية المتحدة في حال وقوع حادث يقع ضمن نطاق التغطية التأمينية بموجب بوليصة التأمين الخاصة بك. (لا ينطبق ذلك ، على وتيقة تأمين الطرف التالت من شركة طوكيو).
- ٣. مواصفات السيارة يتعين أن تكون سيارتك في حالة جيدة، وفقًا لمواصفات دول مجلس النعاون الخليجي، وأن يكون قد جرى شراؤها لأول مرة من تاجر محلى معتمد في دولة الإمارات العربية المتحدة، ولم تجر تعديلات على السيارة تُعير من المواصفات الأصلية للشركة المصنعة. كما يتعين ألا تحتوي السيارة على أية إصلاحات في الشاسيه. ويجب تقصيل علامات الضرر الملحق بالسيارة في تقرير فحصها (الصادر عن إداراتُ المرور بدولة الإمارات العربية المتحدة).
- ٤. الزيادة مبلغ النحمل (لا تنطبق على وتبقة تأمين الطرف التالت من شركة طوكيو): أ. السائق صغير السن: في حال كان السائق في وقت وقوع الحادث أقل من 25 طفاً، وكفر السائق أو المؤمن له نسبة تحقُل إجسائية على 10, من مبلغ المطالبة، بالإضافة إلى مبلغ وقت والمؤمن له نسبة تحقُل إجسائية كلية 10, من مبلغ المطالبة، بالإضافة إلى مبلغ التحمل المذكورة في جدل بإليسمة التكمين. بي المركبات المحلكة في المصنع: يتكثّر المؤمن له أو السائق أول 15,7 من مبلغ المطالبة، بالإضافة إلى مبلغ التحمل المذكورة في جدل الموارك المحلّلة خارج المصنع: يتكثّر المؤمن له أو السائق أول 20, من مبلغ المحلكة على مبلغ التحمل المذكورة في جدول البوليصنة. در السيارات الرياضية (بما في ذلك أي مركبة تعمل بثمان السابق أول 25, من مبلغ المطالبة بالإضافة إلى مبلغ التحمل المذكورة في جدول على مبلغ المحالبة بالإضافة إلى مبلغ التحمل المذكورة في جدول المحلّلة على مبلغ التحمل المذكورة في جدول المحلّلة المطالبة بالإضافة إلى مبلغ التحمل المذكورة في جدول المحلّلة المحالبة بالإضافة إلى مبلغ التحمل المذكورة في جدول المحلّلة المحالبة بالإضافة إلى مبلغ التحمل المذكورة في جدول المحلّلة المحالبة المحالبة المحلّلة الم بوليصة التأمين. وهذه الإضافة لا تنطيق على سيارات الدفع الدياعي.
- م. بند ضريبة القيمة المضافة يقبل المؤمّن له ويوافق على في ضرائب مستحقة على بوليصة التأمين هذه، بما في ذلك
 الضريبة المطبقة على مبلغ التحمل حيثما انطبقت، ويما بتوافق مع القوانين واللوائح المعمول بها في دولة الإمارات العربية المتحدة، بما في ذلك على سبيل المتَّال لا الحصر، ضريبة القيمة المضافة، في غضوًى عِسْرَة أيام عمل من تَاريخ أي فاتورة ضريبية مُرسَّلة من شركة طوكيو مارين أو نيابة عنها، أو من وكيلها المعتمد إلى المؤمَّن لم أو وفعَّ الشروط الانتمان المنقق عليها.
 - سرحه معرفين من ولوبه سبب و من ولوب المسلم على من الوقت المحيد، ولموز المعام ولوسة التأمين، تعريطة أن ولى حالة عدم دفع الضروبة المطبقة النائشة عن بوليصية التأمين في الوقت المحيد، ويخمل العام وليصمة التأمين التقدير المُؤمِّن. وكون هذا الإلماء متوافقاً مع أية قوانين أو لوائح معمول بها من وقت لأخر. ويخمل العام وليصمة التأمين التقوير المؤمِّن. ٦. خصم عدم وجود مطالبة يُقدَّم إتبات على عدم وجود مطالبة من شركة التأمين العابقة في وقت الحصول على بوليصمة التأمين
 - المقترنة بخصم عدم وجود مطالبة
 - 7. محدات المركبة استخدام أو تشغيل مركبة و/أو أي ملحق، أو محدات، أو أداة، أو جهاز، كَشْكُلُ من المركبة، ولكن فقط أثناء المشاركة أو القيام بالنشاط المصمم لها.

YOURS FAITHFULLY,

AL-FUTTAIM DEVELOPMENT SERVICES COMPANY (AGENTS) TOKIO MARINE NICHIDO & FIRE INSURANCE CO., LTD.



DUBAL OFFICE

P.O.Box 152. Office #302-305. Single Business Tower, Business Bay, Sheikh Zayed Road, Dubai, UAE Tel: +971 4 3502 777



ABU DHABI OFFICE

Unit-101, ADCP Building (opp. Al Masraf H.O) Hamdan Street, Abu Dhabi, UAE Tel: +971 2 6432 290